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聖誕傳心意 | Love Was When.... 
 

大家好！十二月又到了，不知道大家今年打算怎樣度過
聖誕節？我相信很多人都會與家人和朋友團聚，吃聖誕
大餐慶祝一番吧。彩虹工程在這裡祝福大家有一個平
安，健康，蒙福的聖誕和新年。 我想藉這機會介紹三
位國內的朋友，聽他們分享他們對聖誕節的感受。這三
位朋友包括一位特教老師，一位視障大學生，和一位有
特殊需要小孩子的家長。 特教老師：聖誕節快到了，
祝大家聖誕快樂！感謝彩虹工程對我們天使之家的大力
支持。聖誕節是我們每年最期待的一個節日，感謝彩虹
工程在這麼遠的地方，仍一直關心我們，讓我們感受到
滿滿的恩典和愛.... 閱讀更多
 

Greetings, everyone! It's December. Christmas is coming. How are you going to spend your Christmas this year?
I believe you’ll spend time with friends and family and have a Christmas feast. Rainbow Missions wishes you a
blessed, peaceful, healthy Christmas and New Year. I’d like to introduce 3 friends from mainland China. Hear
what they -- a special education teacher, a visually impaired college student, and a parent of a special needs child
– said about Christmas. Teacher: Christmas is coming. I wish you all a Merry Christmas! Many thanks to Rainbow
Missions for their big support to Angel Home during Christmas. It is the festival we look forward to every year.
Many thanks for your care to us from a long distance. We can feel your abundant grace and love.... Read More
 
 

 

 

報告 Announcements
 
 感謝神的預備！為了鼓勵大家，一位非常慷慨的捐助者將為您們的捐款作配對對，最高可達 50,000 美元。我們深
信這將會為更多有特殊需要的孩子及他們的照顧者，帶來因基督誕生而有的喜樂和平安。
A very generous donor has offered to match your donations dollar for dollar up to $50,000. Your gift will
go twice as far to bring the joy and meaning of Christ's birth to many with special needs and their
caregivers.
 
 
我們仍有幾位家境貧困的視障大學生急需被資助，請禱告求主供應。倘若您願意成為資助者，請與我們
聯絡，致電 206-734-7000 或電郵 rainbow@therainbows.org 謝謝！
We still have a few visually impaired college students waiting to be sponsored.  Please pray for God's
blessing and provisions. If you'd like to sponsor one of them, please contact us at 206-734-7000
or rainbow@therainbows.org. Thank you!
 
 
本月月禱會將於12月28日(週二)7:30-8:30pm 在網上舉行，歡迎出席。
You are welcome to join our online monthly prayer meeting, 12/28 Tuesday 7:30-8:30pm. Thank you!
 
 

可以通過在AmazonSmile購物來增加對 Rainbow Missions的捐款
當您在AmazonSmile購物，亞馬遜公司便會捐款給彩虹工程。
請支持我們，在AmazonSmile購物 !
Increase donations for Rainbow Missions by AmazonSmile
When you shop at AmazonSmile, Amazon will donate to Rainbow Missions. Please support us every
time you shop! https://smile.amazon.com/ch/51-0539619 
 
 

Tithe.ly慈善網上捐款服務 
我們最近與專為慈善機構提供網上捐款服務的Tithe.ly合作，歡迎大家在手機下載他們的應用程式 https://
www.youtube.com/watch?v=WEwzoVSgVsc 作網上捐款。謝謝！
Recently we have partnered with Tithe.ly, a digital giving tool for charitable organization. Please feel
free to download their app at https://www.youtube.com/watch?v=WEwzoVSgVsc and donate with your
mobile phone. Thank you.
  
 
CARES Act法案規定2020年鼓勵慈善捐贈的稅收減免 
跟據新的法案,如果在個人稅單中申請標準扣除額,新規定允許額外扣除 300 美元慈善捐贈。如果你選擇
逐項扣除, 慈善捐贈可扣除 額調整至總收入的100%,而不是以前60%。 
CARES Act provides Tax Relief to Encourage Charitable Giving in 2020 
The new rules allow extra $300 charitable donation deduction if you claim standard deduction in
yourtax return. 100% instead of previously 60% of your adjusted gross income is deductible if you
claimitemized deduction.
Source 資料來源: https://www.irs.gov/newsroom/expanded-tax-benefits-help-individuals-and-
businesses-give-to-charity-during-2021-deductions-up-to-600-available-for-cash-donations-by-non-
itemizers
 
 

 配合捐款計劃 Boeing's Matching Fund Program 
彩虹工程已在波音公司配合捐款計劃中。若您是波音公司的員工，請透過此捐款計劃來幫助我們事工的
發展。您可從以下兩種途徑捐款﹕
   - 配合捐款﹕波音公司會根據您所捐獻的數額而將相同的數額捐獻至彩虹工程。
   - 義工時數﹕若您在彩虹工程當義工 ( 如步行籌款、籌款晚會、辦公室工作等。)，波音
     公司將捐獻 $10/小時。
Rainbow Missions is qualified to enter Boeing's matching fund program. If you are a Boeing emoloyee,
please consider helping us by using Boeing's corporate matching program. There are two ways you
can do this:
       
  - Matching Donations. For every dollar you donate, Boeing will contribute a dollar.
  - Volunteer Hours. When you volunteer at RM(helping out with program like 
                                  Walkathon, Fundraising dinner, office work etc...), Boeing will donate
                                  $10/hour.
 

 FIND US

    
 

| (206)-734-7000 
彩虹工程是2005年創立的501(c)(3) 非牟利機構，我們以神的愛服務中國殘障兒童和他們的家庭。

 
Rainbow Missions is a 501(c)(3) non-profit organization established in 2005. We serve children with disabilities

and their families in China with God’s love. 
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